
Lausunto 

Möysän oppilaskunnan hallituksen lausunto muutosesitykseen 
kuudesluokkalaisten jatkamisesta jatkossa Möysän koulussa ja yläkoulun 
koulupolusta Tiirismaan kouluun 1.8.2025 alkaen 

 

Möysän koulun oppilaskunnan hallituksen keskustelussa aiheesta tuli esille seuraavia 

huomioita: 

 Pohdittiin, voiko edelleen hakea musiikkiluokalle Yhteiskouluun.  
 On tosi kiva, että ei tarvitse lähteä kutosella pitkälle, vaan saa jäädä Möysään.  
 Haluisin Lykkiin, koska on lähempänä kotia kuin Tiirismaa  
 Haluan Lykkiin, koska siellä on kaikki kaverit/sisarukset. (näitä kommentteja tuli 

useita)  
 Ois kiva vaihtaa Tiirismaalle ja haluaisin olla kutosella Möysässä, koska tää on 

paras koulu  
 Haluisin olla täällä kutosella, koska on kivat opettajat ja kiva koulu  
 Molemmat vaihtoehdot ovat hyviä  
 Ois helpompi matka Lykkiin.  
 Huolestunut kysymys: onko se jo päätetty? 

 
 

 

Lahdessa 18.9.2024 

 

Piia Siponen ja Johanna Tikkanen 

oppilaskunnan hallituksen puolesta oppilaskunnan ohjaavat opettajat 


